

31-3-2023

15位來自地產代理業界的義工參與由監管局和基督教勵行會合辦的「童樂有『理』 — 地產代理兒童服務日」。

Fifteen volunteers from the estate agency trade participate in the "Estate Agents' Children Service Day" organised by the EAA and Christian Action.



21-3-2023



監管局與業界主要代表舉行聯絡會議，會上討論多個議題，包括《業主與租客（綜合）條例》第IVA部下有關於分間單位的租務管制、反洗錢的最新消息及常見違規問題。

The EAA holds a liaison meeting with major trade representatives to discuss various issues, including the tenancy control regime for subdivided units under Part IVA of the Landlord and Tenant (Consolidation) Ordinance, updates on anti-money laundering and common non-compliance.

18-3-2023

監管局舉行「境外樓花勿亂買 投資風險你要知」網上講座，右起：主持崔潔彤女士、嘉賓講者安泓投資有限公司投資總監及香港大學房地產及建設系客席副教授楊書健先生、國眾聯測量師行顧問及香港測量師學會前會長余錦雄測量師，以及監管局執行總監陳汝倣律師。

The EAA holds an online public seminar titled "Be vigilant to the risks before purchasing off-plan properties outside Hong Kong". From the right: the host of the seminar Ms Kitty CHOI, guest speakers Mr Victor YEUNG Shu-kin, Chief Investment Officer of Admiral Investment Limited and the Adjunct Associate Professor of the Department of Real Estate and Construction at the University of Hong Kong; Sr YU Kam-hung, Consultant of PSA(HK) Surveyors Limited and the Past President of the Hong Kong Institute of Surveyors; and Mr CHAN U-keng, Director of Operations of the EAA.



11/2015

來自監管局的員工及其親友義工，參加了由「母親的抉擇」舉辦的家庭慈善步行籌款日。

Volunteers from the EAA staff, their families and friends participate in the "Walkathon 2015", a fundraising activity organised by Mother's Choice.



3/2013

廣東省房地產行業協會代表團到訪監管局。

The EAA receives a delegation from the Guangdong Real Estate Association.



3/2011

監管局於九龍灣、荃灣及旺角東港鐵站舉辦巡迴展覽，以提升公眾對於監管局的認識及加強公眾教育。

The EAA organises roving exhibitions at MTR stations at Kowloon Bay, Tsuen Wan and Mongkok East to raise public awareness of the role of the EAA and enhance consumer education.

